
Elevrådsmøte 28.01.2022 

Til stede: 

10 kl: Christian Anstensen, leder. Ole Petter Due Lindemark, nestleder 

9 kl: Sigrid Buer, sekretær 

8 kl: Ulrik Arnesen, medlem. Amalie Hansesætre, medlem 

Voksene: Liv Anne Jennsen og Rektor Frode. 

Sak 1: Butikk________________________________________________________________________ 

Ungdomskolen ønsker å få muligheten til å gå på butikken hver dag. Dette er noe som vil bli tatt opp i 

SU. Men det å få muligheten til å få butikk hver dag avhenger mye av foreldrenes tanker om saken o 

av de som sitter i SU. 

Sak 2: Vanndispenser_________________________________________________________________ 

Vi ønsker en ny vanndispenser på ungdomskolen. For nå går alle over på barneskolen og henter vann 

for vannet i springen er det ingen som drikker av. Det ser ut til at det muligens kan bli innsatt en 

vanndispenser i ungdomskolen. Det er en vanndispenser på ungdomskolen fra før av, men den er 

ikke i bruk på grunn av den dårlige kvaliteten. 

Sak 3: Brettspill på elevtorget__________________________________________________________ 

Ungdomskolen ønsker brettspill til å ha på elevtorget. Det diskuteres fordi det kan være ting fort blir 

ødelagt på grunn av herjing. Det ønskes at de i elevrådet år til klassene sine for å snakke om å prøve å 

ikke herje og ødelegge disse spillene. Elevrådet ønsker orden hvis det blir spill at elever skal ta 

hensyn til og ikke ødelegge spillene. 

 

Tillegg fra elevrådskontakt, Liv Anne: 

Det ble også ønsket at elevene får mulighet til å bruke kjøkkenet på elevtorget. I tillegg ønsker de å 

bruke elevtorget i alle friminutt. Liv Anne tar dette videre på team-møte på ungdomsskolen.  


